
Dagordning för ett gemensamt Styrelsemöte med byalag samt bygdebolag 230424 kl. 18.30 

Närvarande: Kerstin H, Göran Ö, Kristina Ö, Jan-Ivar, Johan E, Maria K, Oskar K, Anneli M, , Mats H, 

Anton P 

Mötets Öppnande 

Maria Karlsson öppnade mötet 

 

Arrendatorer till café verksamhet 
Möjlig arrendator tillfrågad som verkar intresserad. Vissning av lokalerna kommer ske 30/4. Mats och 

Jan är utsedda till förhandlare om hyra och villkor. Nytt möte ska bokas med byalaget om nytt 

kontrakt inte tecknas.   

Ekonomin 
Det finns en viss kassa i bolaget, halva kassan kommer gå åt till att betal revisorn. Beräknade 

driftkostnader per är ca 100-110 000 kr om året. Fördelen med att driva i bolagsform är att kunna dra 

av momsen. Nackdelar är höga kostnader för revision. 

Om bygdebolaget likvideras och fastigheten överförs till byalaget finns det mer möjlighet att söka 

bidrag. 

 

Förvaltning av fastigheten i framtiden 

Byalaget önskar att en grupp bildas för att förvalta fastighet om ägandet går över till bygdebolaget. 

Inriktningsbeslut 

En konsekvensanalys ska utföras av bygdebolagets styrelse angående likvidering av bygdebolaget. 

Utredning ska presenteras till byalaget på styrelsemöte i höst. 

 

 

Vid Pennan 

Anton Persson 

 


